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§ 9 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om T2. Ärendet föredrogs. 

 Information om våldsförebyggande veckan 28/9-5/10. Aktiviteter 

och föreläsningar. 

 Information om genomförd trygghetsvandring i Husby. Ett 70-tal 

punkter hade diskuterats, bl.a dålig belysning, sly, löst byggmaterial 

mm. 
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Frågor från nämnden 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om en bod vid Kastrupsgatan vid Kista 

skolgård där ungdomar samlas. Förvaltningen svarade att man kommer 

att kolla upp detta. 

 Kyllikki Iroegbu (S) tog upp frågan om de två särskilda 

undervisningsgrupperna. Förvaltningen svarade att dessa är en del av de 

sociala insatser som stadsdelen gör och att verksamheten precis startat. 

 Banar Sabet (C) tog upp frågan om inskrivningstalen för 4-åringar. 

Förvaltningen svarade att förvaltningen ska undersöka varför 

inskrivningarna i förskolan minskar i stadsdelen. 

 Banar Sabet (C) tog upp frågan om Rinkeby Vård- och omsorgsboende. 

Förvaltningen svarade att det handlar om provisoriska lokaler och att 

detta ska ses över. 

 Asi Rebbati (L) tog upp frågan om olaga trafik på torg och gångvägar. 

Förvaltningen svarade att pollare ska sättas upp som ska försvåra trafik 

och att det ska bli klart under hösten. 

 Asi Rebbati (L) tog upp frågan om föräldrar bjuds in till föreläsning om 

hedersnormer. Förvaltningen svarade att föräldrar bjuds in i annat 

sammanhang. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om trygghet, nöjdhet och städning med 

anledning av T2-rapporten i vilken det redovisas relativt låga värden för 

hur invånarna upplever dessa frågor. Förvaltningen svarade att de 

redovisade siffrorna är från 2017. Man har bjudit in fastighetsägare och 

SISAB för att få till stånd bättre städning mm. 

 Kyllikki Iroegbu (S) tog upp frågan om vad som menas med komplex 

problematik inom ekonomiskt bistånd. Förvaltningen svarade att man 

med det menar att det finns flera orsaker till att man uppbär ekonomiskt 

bistånd. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 


